

فجائت كحياتن باجوف

PEJABAT KESIHATAN DAERAH,  
16300 BACHOK,  
KELANTAN

Tel: 7788333 / 7782826  
Fax: 7788680



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
CERT.NO.: AR3316

## KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor-kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) di bawah grad pendaftaran, kategori dan pengkhususan bidang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

NO. & TAJUK SEBUTHARGA	HARGA DOKUMEN SEBUTHARGA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	KOD BIDANG	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PKB: 5/2013 <b>Kerja-Kerja Membekal Dan Memasang Sambungan Air Kelantan Sdn Bhd</b>	<b>RM 5.00</b> <i>(Tidak akan dikembalikan)</i>	Unit Hasil, PKD Bachok  <b>11 Jun 2013 (Selasa) hingga 20 Jun 2013 (Khamis) pada waktu pejabat</b>	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) <b>Gred G2, Kategori B, Pengkhususan B10</b>	<b>10 Jun 2013 (Isnin)</b>  Jam 10.30 Pagi  <b>Dewan Sri Utama, PKD Bachok</b>  Taklimat adalah <b>WAJIB</b>	<b>20 Jun 2013 (Khamis) pada jam 12 tengahari</b>  <b>Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan</b>

Tukang Paip yang dilantik oleh kontraktor hendaklah berdaftar dengan Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) dan Air Kelantan Sdn. Bhd kategori Permit A2.

Bayaran Dokumen Sebutharga hendaklah dibuat dalam bentuk **Tunai/Draf Bank** atau **Kiriman Wang** di atas nama **Pegawai Kesihatan Daerah Bachok** (bayaran ini tidak akan dikembalikan). Kontraktor dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Asal **Lembaga Pembangunan Pembinaan Malaysia (CIDB)** serta **Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera** dan satu salinan bagi kedua-dua Sijil tersebut semasa membeli dokumen sebutharga tersebut. Sila sertakan sesalinan kad pengenalan untuk semakan. Surat Akuan Pembida juga wajib disertakan bersama dengan dokumen sebutharga.

Pemilik Lesen dikehendaki hadir taklimat dan lawatan tapak. Wakil Syarikat tidak dibenarkan **kecuali membawa bersama surat wakil kuasa**. Hanya kontraktor yang hadir taklimat dan lawatan tapak sahaja

dibenarkan untuk menyertai tawaran. Sila bawa bersama sijil asal pada hari taklimat dan lawatan tapak untuk pendaftaran.

Semua dokumen sebutharga hendaklah diisi dengan lengkap dan dilakri serta ditulis No. Sebutarga dan Tajuk Sebutarga di sudut kiri atas sampul surat. Dokumen Sebutarga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutarga di **Pejabat Kesihatan Daerah Bachok** pada tarikh seperti yang dinyatakan di atas **sebelum atau pada 20 Jun 2013 (Khamis), jam 12.00 tengahari.**

.....  
(DR. HASNIZA BINTI ABDULLAH)  
Pegawai Kesihatan Daerah  
Pejabat Kesihatan Daerah Bachok  
Kelantan